
PROTOKÓŁ Nr III/2018 
Sesji Rady Miejskiej w Płotach 

z  dnia 28 grudnia 2018 r. 

 
Obecność: 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum,  

            c) przyjęcie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z Sesji Nr II, 

f) informacja Burmistrza Płotów z prac między sesjami 

g) informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej z prac między sesjami.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu lasów ochronnych Nadleśnictwa Gryfice, 

położonych w granicach administracyjnych gminy Płoty. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/43/2015 Rady Miejskiej w Płotach  

z dnia 27 maja 2015r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, 

zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych i  formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Płoty na rok 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-

2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w 2018 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata  2018-2028 r.  

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 
                                     

 

 Przystąpiono do pkt. 1: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Iwona Taśmińska otworzyła III posiedzenie Sesji Rady 

Miejskiej. Powitała zgromadzonych na posiedzeniu radnych, Burmistrza Pana Radosława Mackiewicza, 

Skarbnik Gminy Panią Elżbietę Charkiewicz, sołtysów, kierowników jednostek podległych  

oraz przybyłych gości w tym Panią Edytę Podgórską, która od 2 stycznia 2019 roku będzie pełniła 

funkcję Z-cy Burmistrza Gminy Ploty. 

 

Przewodnicząca stwierdził quorum według listy obecności oraz przedstawił porządek obrad. Zapytała 

czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radny Marcin Makowiecki złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt. 6 do momentu 

omówienia audytu przeprowadzonego w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca poddała w/w wniosek pod głosowanie. 

 
Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością odrzucili w/w wniosek. 

 

 



L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna  x  

4. Bury Ireneusz  x  

5. Czaboryk Eugeniusz  x  

6. Lewińska Barbara  x  

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur  x  

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman  x  

11. Serafińska Beata  x  

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona  x  

14. Wandachowicz Rafał  x  

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przewodnicząca poprosiła o głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia  

bez odczytywania, który jest dostępny w Biurze Rady. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia.. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Następnie Burmistrz Płotów Pan Radosław Mackiewicz przedstawił informację  

 z prac między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



Przystąpiono do pkt. 2: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej oznajmiła, że projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 

lasów ochronnych Nadleśnictwa Gryfice, położonych w granicach administracyjnych gminy Płoty 

został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. Zapytała czy są pytania  

do w/w projektu uchwały. 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 3: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Nabrzewski przedstawił projekt  uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr VII/43/2015 Rady Miejskiej w Płotach  z dnia 27 maja 2015r. 

 

Radny Jerzy Nowicki wyjaśnił, iż klub radnych „Alternatywa” będzie głosował za przyjęciem  

w/w projektu uchwały. 
 

Brak pytań. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością przyjęli w/w uchwałę. 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   



10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika   x 

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 
Przystąpiono do pkt. 4: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 

uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i  formalnych 

wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty. 

 
Brak pytań. 

 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 5: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Czaboryk przedstawił projekt uchwały w sprawie  

powołania doraźnej komisji statutowej. 

 

Brak pytań. 

 
 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 

 



L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 6: 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Charkiewicz przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Płoty na 2019 rok. Następnie przedstawiła 

projekt uchwały. 

Radny T. Buchholc  poprosił, aby radni zwrócili uwagę na sposób finansowania hali widowiskowo-

sportowej. Wyjaśnił, że dotacja dla MGOKiS  powinna być jasno określona i nie powinna zawierać 

pobocznych źródeł finansowania. Nadmienił, iż przeprowadzony audyt w/w instytucji nie zostawia 

suchej nitki na sposobie zarządzania, realizacji planów czy też prowadzenia polityki budżetowej. Radny 

zwrócił uwagę na nieprawidłowe wydawanie pieniędzy publicznych. 

 
Odbyła się dyskusja na w/w temat. 

 

Radny M. Makowiecki zapytał czy fundusze sołeckie zostaną przeznaczone jak w roku bieżącym na 

utrzymanie hali widowiskowo-sportowej. 

 
10 min. przerwa. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w ramach funduszu sołeckiego nie ma utrzymania hali widowiskowo-

sportowej. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością przyjęli w/w uchwałę. 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka  x  

2. Buchholc Tomasz  x  

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin  x  

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy  x  

10. Pawlaczyk Roman x   



11. Serafińska Beata   x 

12. Sobczak Andżelika  x  

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał  x  

 
 

 

 

Przystąpiono do pkt. 7: 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Charkiewicz przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2028. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały. 

 
Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 8: 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w 2018 r. 

 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   



3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 9: 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018-2028. 

 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 10: 

 

Sołtys sołectwa Natolewice zapytał, dlaczego sołtysi nie zostali poinformowani o planowanych  

wyborach sołeckich. Nadmienił również, że nie otrzymał zaproszenia na sesję. 

Prezes Klubu Sportowego Polonia Płoty Pan Grzegorz Ratajczyk podziękował Panu Burmistrzowi, 

Przewodniczącej Komisji Oświaty Pani Annie Bugzel oraz Radnemu M. Makowieckiemu  

za uczestnictwo w  II Turnieju Mikołajkowym trampkarzy. Następnie wyjaśnił na czym polegają 

trudności skorzystania z hali widowiskowo-sportowej. 

Dyrektor MGOK i S Pan Mirosław Kolanica nadmienił, iż ma nadzieję, że zostanie zorganizowane 

spotkanie na którym będzie się mógł odnieść zarówno do wyników audytu jak również do uwag 

użytkowników hali. Dyrektor przedstawił godziny otwarcia w/w obiektu i zapewnił, że zawsze  

w sytuacjach trudnych stara się znaleźć kompromis.  



Radna Andżelika Sobczak nadmieniła, że są trudności w dokonaniu rezerwacji na w/w obiekcie 

sportowym (brak odpowiedzi na emaile, telefony). 

Radny M. Makowiecki złożył wniosek o wykonanie modernizacji instalacji deszczowej oraz remont 

nawierzchni na ul. Żwirki i Wigury. 

Radny T. Buchholc zapytał czy w przyszłorocznym budżecie zostanie wykonany remont  

ul. Słowackiego, ponieważ projekt przebudowy był uzgodniony z mieszkańcami i miał zostać 

zakończony. Poprosił, aby radni VIII kadencji działali ponad podziałami, samodzielnie, myśląc o swoich 

wyborcach i dobru lokalnej społeczności. 

Radny T. Buchholc nadmienił, że nie został przegłosowany porządek obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy głosujemy wcześniej przedstawiony porządek obrad. 

Radny T. Buchholc  wyjaśnili, że nie ma takiej potrzeby. Poprosił, aby Radni zaznaczyli swoją decyzję 

na kartkach do głosowania. 

 
Głosowanie jawne imienne Radnych w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka  x  

2. Buchholc Tomasz  x  

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin    

8. Nabrzewski Artur x   

9. Nowicki Jerzy  x  

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika    

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał  x  

 

Radny M. Makowiecki oraz Radna A. Sobczak zapisali na kartach do głosowania: głosowanie nie 

odbyło się. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji o przygotowanie i złożenie  

w biurze rady do 15 stycznia 2019 r. planów pracy komisji. 

 

Przystąpiono do pkt. 11: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wszystkim obecnym życzenia noworoczne i zamknęła obrady 

III Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

                                                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                                             Iwona Taśmińska 

 

 

 



 

 

 Protokołowała: 

Beata Krzywda                                                                      
 

 


